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JEGYZŐKÖNYV 
a FBAMSZ Elnökségének 2025. április 17-i üléséről 

 

Helyszín: Eurorisk tárgyaló (1133 Budapest, Árbóc utca 6.) és online 

 

Jelen volt: 

 

Elnökségi tagok 

Papp Lajos, elnök 

Baksa Melinda, elnökségi tag 

Békés István, elnökségi tag - online 

Farnadi Judit, elnökségi tag - online 

Sebestyén András, elnökségi tag 

 

 

 

 

Állandó meghívottak: 

Besnyő Márton, szekcióvezető 

Markovics Balázs, szekcióvezető - online 

Molnár László, elnöki tanácsadó 

Molnár Marcell, szekcióvezető 

Stelkovics Zsuzsanna, szekcióvezető 

Leitner Zoltán, főtitkár 

Illés Szilvia, titkár 

 

 

Napirendi pontok: 

1. A 2025. évi Közgyűlést előkészítő kérdések 

A Közgyűlés tervezett napirendje: 

• Elnökségi beszámoló, Szekció beszámolók 

• Az Elnökség 2024. évi költségvetési beszámolója 

• Az Elnökség 2025.  évi akciótervének elfogadása 

• Az Elnökség 2025. évi költségvetési tervének elfogadása 

• Tisztségviselő választás  

• Konzultáció, egyéb 

2. Szövetségi elismerések odaítélése 

3. Generali vezető képzés 

4. FBAMSZ–MABIASZ együttműködés 

5. Egyebek 

 

 

1. A 2025. évi Közgyűlést előkészítő kérdések 

 

• Elnökségi beszámoló, Szekció beszámolók 

 

A 2024. évi elnökségi beszámoló írásban elkészült, és kiküldésre került az Elnökség részére. A 

dokumentumot az Elnökség megtárgyalta és elfogadta. 

 

8/2025. (IV. 17.) Eln. hat.  

A Független Biztosítási Alkuszok Magyarországi Szövetségének Elnöksége megtárgyalta, 

egyhangúlag elfogadta, és a Közgyűlés elé terjeszti a 2024. évi elnökségi beszámolót. 
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• Az Elnökség 2024. évi költségvetési beszámolója 

 

Leitner Zoltán főtitkár ismertette „Az Elnökség 2024. évi költségvetési beszámolója” című 

előterjesztést. 

 

Farnadi Judit elnökségi tag, a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság (PEB) elnöke, a PEB nevében felhívta a 

figyelmet a biztosítói támogatások csökkenésére, valamint az infláció hatásaira. Kiemelte, hogy a 

Szövetség tartaléka nagyjából változatlan, ugyanakkor óvatosságra intett. A tanácsadói díjakkal 

kapcsolatban kérdések merültek fel a szükségesség és a hozzáadott érték tekintetében. Javasolta ezek 

újragondolását, valamint a potenciális új támogatók bevonásának megvizsgálását. Elmondta, hogy a 

PEB a 2024. évi költségvetést elfogadásra javasolja. 

 

9/2025. (IV. 17.) Eln. hat.  

A Független Biztosítási Alkuszok Magyarországi Szövetségének Elnöksége megtárgyalta, 

egyhangúlag elfogadta, és a Közgyűlés elé terjeszti a 2024. évi költségvetési beszámolót. 

 

• Az Elnökség 2025.  évi akciótervének elfogadása 

 

Leitner Zoltán főtitkár ismertette „Az Elnökség 2025. évi akciótervének elfogadása” című 

előterjesztést.  

 

Molnár László elnöki tanácsadó javasolta, hogy az olyan konkrét kérdéseket, mint például a 

kárstatisztika ügye, újra napirendre kellene venni, mivel korábban félreértések, kommunikációs 

problémák és ellentétek alakultak ki. Javasolta továbbá, hogy a Szövetség kérje a MABISZ-tól egy 

nyilatkozat kiadását arról, hogy mit tekint jó üzleti gyakorlatnak, amely irányt mutathatna a tagság 

számára. 

 

Békés István elnökségi tag javasolta, hogy a Közgyűlés elé konkrét kérdések is kerüljenek – például a 

biztosítási adóval kapcsolatban –, és e kérdésben be kellene kérni a biztosítók álláspontját, valamint 

jogi állásfoglalás is szükséges lenne. 

 

Leitner Zoltán főtitkár felhívta a figyelmet, hogy az akciótervbe nem célszerű belefoglalni ezt a témát, 

mivel az éves támogatásoknál az akcióterv a szerződések mellékletét képezi. Ez inkább az Elnökség 

munkatervébe kerüljön bele, külön dokumentumban szerepeljen. 

 

Papp Lajos elnök emlékeztetett, hogy az előző elnökségi ülésen is felmerült: kommunikálható célokat 

kell kitűzni, amelyek az akcióterv mellékleteként is megjelenhetnének. Javasolta, hogy a Közgyűlést 

követően az Elnökség fogadjon el egy, az akciótervre épülő konkrét munkatervet. 

 

10/2025. (IV. 17.) Eln. hat.  

A Független Biztosítási Alkuszok Magyarországi Szövetségének Elnöksége megtárgyalta, 

egyhangúlag elfogadta, és a Közgyűlés elé terjeszti a Szövetség 2025. évi akciótervét. 
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• Az Elnökség 2025. évi költségvetési tervének elfogadása  

 

Leitner Zoltán főtitkár ismertette a Közgyűlés elé kerülő „Az Elnökség 2025. évi költségvetési tervének 

elfogadása” című előterjesztést. 

 

A főtitkár a költségvetés tervezetének összegzése során jelezte, hogy a szövetség költségei az előző 

évhez képest növekedni fognak. Ugyanakkor a bevételek növekedésére is van esély, de annak mértéke 

még bizonytalan. A jövő évi költségvetés biztosítja a szükséges mozgásteret, ugyanakkor a gazdálkodás 

szoros figyelemmel kísérése elengedhetetlen. 

 

Baksa Melinda elnökségi tag a tagdíjak emelésével kapcsolatban tett fel kérdést, jelezve, hogy a 

legutóbbi emelés 2019-ben történt. Felvetette, hogy egy 10%-os tagdíjemelés végrehajtása teljesen 

indokolt lehet, különösen figyelembe véve az elmúlt évek inflációját. 

 

Leitner Zoltán főtitkár elmondta, hogy év közben nehéz végrehajtani tagdíjemelést. A jelenlegi 

helyzetben a következő évi tagdíjemelést lehet előkészíteni, mivel ahhoz az Alapszabály módosítására 

is szükség van. 

 

Papp Lajos elnök egyetértett a tagdíjemelés indokoltságával, hiszen már 6 éve nem történt ilyen lépés. 

Jelezte, hogy a tagdíj emelését egy rendkívüli Közgyűlés keretében kellene megvitatni. Az emelés év 

közben, időarányosan is megvalósítható és a mértéke az éves inflációval arányosan történhetne. 

 

Molnár László elnöki tanácsadó javasolta, hogy az Alapszabályba kerüljön be egy automatikus, KSH-

inflációhoz igazított tagdíjemelés mechanizmus, amely csökkentheti a folyamatos döntéshozatali 

igényt. 

 

Besnyő Márton szekcióvezető felvetette, hogy érdemes lehet a MABISZ tagdíjstruktúráját is 

tanulmányozni, és érdeklődött, hogy ez a megközelítés napirenden volt-e a Szövetségen belül. 

 

Farnadi Judit elnökségi tag javasolta, hogy a Közgyűlésen mindenképpen történjen meg a kérdés 

felvetése, hogy a tagság véleménye is érvényesülhessen. 

 

Papp Lajos elnök hozzátette, hogy a támogatások alakulása kedvező, több esetben sikerült emelést 

elérni. 

 

11/2025. (IV. 17.) Eln. hat.  

A Független Biztosítási Alkuszok Magyarországi Szövetségének Elnöksége megtárgyalta, 

egyhangúlag elfogadta, és a Közgyűlés elé terjeszti a Szövetség 2025. évi költségvetési tervét. 

 

• Tisztségviselő választás  

 

Leitner Zoltán főtitkár tájékoztatta az Elnökséget, hogy a jelölési felhívás és a pótfelhívás is kiküldésre 

került, a jelölések beérkeztek az elnöki, elnökségi tagi és PEB (Pénzügyi Ellenőrző Bizottság) pozíciókra. 
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Az Elnökség tudomásul vette a főtitkári tájékoztatást. 

 

 

2. Szövetségi elismerések odaítélése 

 

Az Elnökségi tagok áttekintették a FBAMSZ elismerésekre beérkezett javaslatokat, és a jelölésekkel 

kapcsolatban az alábbi határozatokat hozta: 

 

SZÖVETSÉGÜNKÉRT díj 

 

 Jelölt neve 

1. Cselovszki Zsolt (Biztosítási Centrum Kft.) 

2. Flanek Attila (Eurorisk Kft.) 

3. Papp Lajos (Eurorisk Kft.) 

4. Póczik András (AGAPE-2000 Kft.) 

5. Vilics Zoltán (Best-Invest Kft.) 

  

12/2025. (IV. 17.) Eln. hat.  

Az Elnökség megtárgyalta és többségi szavazással elfogadta, hogy a Független Biztosítási Alkuszok 

Magyarországi Szövetsége a Szövetség érdekében végzett kiemelkedő, tartós szakmai 

tevékenységének elismeréseként PÓCZIK ANDRÁS részére SZÖVETSÉGÜNKÉRT díjat adományozzon. 

 

AZ ÉV IFJÚ SZAKEMBERE díj 

 

 Jelölt neve 

1. Dankó Dávid (Pannon-Safe Kft.) 

2. Erdei Viktor Zsolt (Optimális Biztosítási Portfólió Kft.) 

3. Karácsony András (Erix Biztosítási Alkusz és Tanácsadó Kft.) 

4. Wágner Ádám (Money & More Zrt.) 

 

13/2025. (IV. 17.) Eln. hat.  

Az Elnökség megtárgyalta és egyhangúlag elfogadta, hogy a Független Biztosítási Alkuszok 

Magyarországi Szövetsége a biztosítási szakmában végzett kiemelkedő teljesítményének 

elismeréseként DANKÓ DÁVID részére AZ ÉV IFJÚ SZAKEMBERE díjat adományozzon. 
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AZ ÉV SZAKMAI PARTNERE díj 

 

 Jelölt neve 

1. Dr. Farkas András 

2. Dr. Gyenes-Kovács Zoltán 

3. Palkó István (Portfolio, újságíró) 

 

14/2025. (IV. 17.) Eln. hat.  

Az Elnökség megtárgyalta és többségi szavazással elfogadta, hogy a Független Biztosítási Alkuszok 

Magyarországi Szövetsége a biztosítási és alkuszi szakma érdekében végzett kiemelkedő közéleti és 

szakmai tevékenységének elismeréseként PALKÓ ISTVÁN részére az AZ ÉV SZAKMAI PARTNERE díjat 

adományozzon. 

 

A FBAMSZ TISZTELETBELI TAGJA cím 

 

 Jelölt neve 

1. Németh László 

2. Dr. Csurgó Ottó (posztumusz) 

3. Dr. Takáts Péter 

4. Bóna Sándor 

5. Bárczay András 

 

15/2025. (IV. 17.) Eln. hat.  

Az Elnökség megtárgyalta és egyhangúlag elfogadta, hogy A Független Biztosítási Alkuszok 

Magyarországi Szövetsége a biztosítási és alkuszi szakma javára hosszú éveken keresztül végzett 

elkötelezett munkájának elismeréseként DR. TAKÁTS PÉTER részére A FBAMSZ TISZTELETBELI TAGJA 

címet adományozzon. 

 

 

3. Generali alkuszvezetői képzés 

 

Leitner Zoltán főtitkár ismertette, hogy a Generali Biztosító két évvel ezelőtt indította el saját 

alkuszvezetői képzési programját. A Generali idei évben a Független Biztosítási Alkuszok Magyarországi 

Szövetségét kérte fel arra, hogy közreműködésével valósuljon meg a program lebonyolítása. 

 

A képzés négy alkalomból áll, minden alkalom kétnapos. A Generali a program összes költségét fedezi 

– beleértve a vidéki résztvevők szállásköltségét is. A Szövetség részéről így pénzügyi ráfordítás nem 
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szükséges, a feladat kizárólag a szervezésre és az adminisztratív lebonyolításra korlátozódik. A FBAMSZ 

feladata körülbelül 15 fő kiválasztása, amely pályázati úton történik. 

 

Markovics Balázs szekcióvezető beszámolt a képzés tapasztalatairól, mivel ő korábban maga is részt 

vett a programban. 

 

Papp Lajos elnök a kezdeményezést pozitívan értékelte, és hasznosnak találta. 

 

16/2025. (IV. 17.) Eln. hat.  

A Független Biztosítási Alkuszok Magyarországi Szövetségének Elnöksége megtárgyalta és 

egyhangúlag elfogadta a Generali Biztosító alkuszvezetői képzésének közös megszervezését. 

 

 

4. FBAMSZ–MABIASZ együttműködés 

 

Papp Lajos elnök tájékoztatta az Elnökséget a 2025. április 16-án megtartott FBAMSZ-MABIASZ 

egyeztetésről. A megbeszélés célja a két szövetség közötti együttműködés lehetséges kereteinek 

áttekintése volt. 

 

A találkozón elsőként az a javaslat merült fel, hogy a jövőben a két szövetség tevékenységeit teljes 

mértékben összehangoltan, közösen valósítsa meg. A FBAMSZ álláspontja szerint azonban ez a 

megközelítés nem támogatható, mivel egy ilyen szintű integráció esetén jogosan vetődhetne fel a 

kérdés, hogy miért szükséges két különálló érdekképviseleti szervezet fenntartása. 

 

A FBAMSZ ehelyett – első körben – egy stratégiai együttműködési megállapodás megkötését javasolta, 

amely alapján a két szövetség eseti alapon, előre egyeztetett, konkrét szakmai témák mentén 

működne együtt, projektszerű formában. 

 

A megállapodás ünnepélyes aláírására a MABIASZ 2025. május 12-i konferenciáján kerülne sor. 

 

17/2025. (IV. 17.) Eln. hat.  

A Független Biztosítási Alkuszok Magyarországi Szövetségének Elnöksége megtárgyalta és 

egyhangúlag támogatta a FBAMSZ–MABIASZ közötti stratégiai együttműködési megállapodás 

megkötését, és felhatalmazta Papp Lajos elnököt a megállapodás aláírására. 

 

 

5. Egyebek 

 

Az „Egyebek” napirendi pont során témafelvetés nem történt. Papp Lajos elnök megköszönte a 

jelenlévők munkáját, és jelezte, hogy Leitner Zoltán főtitkárral írásban fognak javaslatot tenni a 

következő ülés időpontjára.  

 

K.m.f. 

 

Leitner Zoltán s.k. főtitkár 


